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Abstract (en)
A description is given of a rosette (1) for covering a wall connection of a mixer unit (4) with a covering hood (2) which is arranged, by means of its
through-bore, on a sleeve (3), which can be pushed over the sleeve nut (41) of the wall connection, and which can be axially adjusted by means of
a thread. In order to improve said rosette, it is proposed that one or more longitudinal ribs (32), which bear in the insertion position on edge faces
(42) of the sleeve nut (41), be integrally formed in an opening (31) of the sleeve (3), the covering hood (2) and the sleeve (3) being manufactured
from plastic in an injection-moulding process, and a seal (21) being arranged in order to seal at least that end side of the covering hood (2) facing
the building wall (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Rosette (1) zur Abdeckung eines Wandanschlusses einer Mischbatterie (4) mit einer Abdeckhaube (2), die mit ihrer Durchgangsbohrung
auf einer über die Überwurfmutter (41) des Wandanschlusses schiebbaren Hülse (3) angeordnet und mittels Gewinde axial stellbar ist, ist zur
Verbesserung vorgeschlagen, daß in einer Öffnung (31) der Hülse (3) eine oder mehrere Längsrippen (32) angeformt sind, die in der Stecklage an
Kantflächen (42) der Überwurfmutter (41) anliegen, wobei die Abdeckhaube (2) und die Hülse (3) aus Kunststoff im Spritzgußverfahren hergestellt
sind und zur Abdichtung wenigstens an der der Gebäudewand (5) zugekehrten Stirnseite der Abdeckhaube (2) eine Dichtung (21) angeordnet ist.
<IMAGE>
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